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1. Toelichting jaarverslag jeugd 2021 

 

Toelichting door Robbe Bleuzé zie presentatie  https://www.harelbeke.be/harelbeke-cijfers-jeugd  

UiT-Kajuit 

Impact van Corona:  

• Krokusvakantie 2021: beperkt tot 25 kinderen per bubbel – kampen konden wel doorgaan 

maar kleuterkamp moest opgesplitst worden  in 2 groepen (normaal maximum 30 kinderen); 

daardoor konden we de capaciteit nog licht optrekken en de kinderen op de wachtlijst nog 

laten deelnemen.  

• Paasvakantie 2021: De kampen in de paasvakantie werden volledig geannuleerd.  

• Zomervakantie 2020: konden allemaal voor kleuters en lagere schoolleeftijd doorgaan – elk 

kamp werd als een aparte bubbel beschouwd.  

• Herfstvakantie 2020: konden allemaal voor kleuters en lagere schoolleeftijd doorgaan – elk 

kamp werd als een aparte bubbel beschouwd.  

Qua deelnamecijfers opnieuw stijging in de cijfers. Op te merken dat de ‘corona-vrees’ om deel te 

nemen wat weggevallen is.  

Speelpleinwerking 

Impact van Corona:  

• Krokusvakantie 2021: De speelpleinwerking kon doorgaan in 5 bubbels van 25 kinderen. Dit 

zorgde voor een heel beperkte capaciteit.  

• Paasvakantie 2021: Er werd in 12 bubbels opvang georganiseerd – telkens met maximum 10 

kinderen per week. Naar uren toe werd er wat beperkt tot 8u-17u.  

• Zomervakantie 2021: De speelpleinwerking ging door in bubbels van 100 kinderen, exclusief 

begeleiding; vanaf augustus bubbels van 200.  In Harelbeke werden 2 bubbels gemaakt in 

juli.  Inschrijven per week was noodzakelijk.  

• Herfstvakantie 2021: De speelpleinwerking kon  vrij normaal doorgaan – inschrijven op 

voorhand was niet meer nodig gezien de herfstvakantie traditioneel een rustigere vakantie is.  

Ook op vlak van speelpleinwerking stijgende cijfers op te merken.  

https://www.harelbeke.be/harelbeke-cijfers-jeugd


Opmerkelijk dat kwetsbare groepen (mia’s) minder bereikt worden door inschrijven op voorhand. 

Aandachtspunt om laagdrempeligheid zo snel mogelijk terug te installeren.  

KleuterDOEdels:  

Impact van Corona:  

• Reeks januari februari en reeks februari maart: beperkt aantal deelnemers (maximum 10 

kinderen) + ‘1 hobby regel’ zorgde er voor dat een aantal ingeschrevenen moest afhaken.  

• Reeks april-juni: idem beperkt aantal deelnemers  

• Reeks september-oktober kon doorgaan – terug gewoon aantal kinderen – 15.  

• Reeks november-december opnieuw geannuleerd vanaf december.  

Buitenspeeldag:  

In 2021 geannuleerd – voorbereidingen voor 2022 zijn gemaakt.  

Jeugdcentrum TSAS  

Nog niet zo veel activiteiten kunnen doorgaan (externe activiteiten), een paar fuiven; maar wel veel 

intern gebruik. (eigen werking jeugddienst, vergaderingen stad)  

Repetitieruimtes 

Grootste deel van het jaar gesloten. Heel wat gebruikers haakten ook op momenten dat dit in 

principe wel mocht af (kleine ruimte, dicht op elkaar…). Aantal gebruikers haken definitief af – hun 

werking heeft te lang stil gelegen. Eind 2021 wel een aantal nieuwe gebruikers die interesse hadden 

om gebruik te maken van de repetitieruimtes.   

Uitleendienst 

Geen activiteiten is uiteraard minder uitleningen van materiaal. Iets meer verhuur in vergelijking met 

2020 – maar zeker nog niet terug op niveau.  

Herbruikbare bekers 

Hangen ook samen met activiteiten – dus ook nog vrij lage gebruikscijfers.  

Vragen:  

Melissa: Wat betekent code oranje voor de bezetting van de kampen in de krokusvakantie?  

Robbe: Code rood max. 80 kinderen. Code oranje mogen er meer zijn. Nu, normaal 80 per dag is dit 

wel voldoende voor Harelbeke.  

Thomas: Mooie presentatie! Kan je deze cijfers elk moment uit power BI halen?   

Robbe: dit is redelijk makkelijk eruit te halen. De cijfers komen er wel direct uit. Power BI staat ook 

online, dus kan je ook op de website raadplegen.  

Thomas: Code oranje, wat betekent dit naar regels die opgelegd worden? 

Robbe: dit is nog niet 100% duidelijk. Hoe dan ook meer kinderen die zullen toegelaten worden.  

Thomas: Wat met fuiven? 

Robbe: bij code oranje is fuiven niet meer expliciet verboden, maar onder welke omstandigheden dan 

wel is nog niet duidelijk.  



Thomas: de arktoswerking zit niet in de presentatie? Er zijn veel skaters en steppers die naar arktos 

gaan, maar mist deze werking niet een beetje de beoogde doelgroep? Is dit niet eerder een 

sportactiviteit? 

Robbe: Arktos komt tweejaarlijks langs om hun jaarverslag te presenteren. Ivm. skatepark. Tijdens de 

openingsuren van het skatepark zijn ze wel aanwezig en zijn ze gelijktijdig bezig met hun werking. Op 

zaterdagNM is er een wijkwerker die toezicht houdt. Arktos is bereikbaar, maar niet fysiek aanwezig.  

David Vandekerckhove: Ik begrijp je opmerking. Het skaten is meer een middel om de doelgroep te 

bereiken. Ik wil Robbe en gans de jeugddienst maar ook alle vrijetijdsdiensten en de welzijnsdiensten 

bedanken voor hun inzet de afgelopen twee jaar. Het waren geen evidente jaren voor al deze 

diensten. Er kwam extra werk bij zonder vaak de nodige output. Dikke dankjewel! 

 

2. Het fysieke Huis van het kind  

Toelichting door Micheline Decuypere zie presentatie 

Wout: wat is de budgettering van het Huis van het Kind?  

Micheline: 15000 euro voor de inrichting en 10 000 euro voor losse materialen. Daarnaast krijgen we 

14 000 euro subsidies vanuit Huis van het kind. Binnen pakket gezin en kind ook nog een 3000 a 4000 

euro beschikbaar.  

Patrick: in het verleden was er ook sprake om een kinderopvang onder te brengen op de markt?  

Lynn: Je verwijst waarschijnlijk naar de statuten van het zorgbedrijf waarin dit vermeld staat. Op dit 

moment werd de keuze gemaakt om hier (nog) niet op in te zetten.  

 

3. Varia 

Rosanne: Graag ook toelichting en meer informatie vanuit de andere vrijetijdsdiensten oa. de BIB, de 

sportdienst en cultuur 

Melissa: Elke dienst komt jaarlijks zijn jaarverslag voorstellen op de RACO.  

Pieter: De BIB en cultuur staan normaal gepland voor maart.  

Micheline: er werd ook een project ingediend rond zorggerichte buurt. Project werd goedgekeurd 

voor de zandberg. Meer info volgt later nog.  

Ook het project ‘samen digitaal’ die we indienden samen met Zwevegem werd goedgekeurd. Dit 

project heeft tot doel om de digitale drempels zoveel mogelijk weg te werken voor alle burgers en met 

speciale aandacht voor de meest kwetsbare doelgroep. Er wordt een subsidiebudget voorzien van 170 

000 euro.  

Rosanne: zeker ook voldoende aandacht hebben voor senioren die vaak ook nog niet mee zijn in de 

digitale wereld. 

Micheline: het zorgbedrijf nemen we zeker mee onder arm in de verdere uitwerking van dit project.  

 



Lynn: We zijn nu ook bezig met een project in te dienen samen met de politiezone rond intrafamiliaal 

geweld. We zullen dit ook zeker nog eens toelichten op een RACO. Dit is samen met Deerlijk en 

Kortrijk.  

 

 


